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ROMÂNIA 

JUDEȚUL SĂLAJ 

COMUNA CRASNA  

CONSILIUL LOCAL 

Nr.6977/28.07.2023. 

PROCES – VERBAL 

 

Încheiat azi, 28.07.2023 în ședința ordinară  a consiliul local Crasna, ce a fost convocat de domnul 

primar prin Dispoziția nr.354/21.07.2023. În conformitate cu prevederile art.135 alin.(5)  din O.U.G. 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, ordinea de zi a ședinței 

a fost adusă la cunoştinţă publică şi în limba maghiară prin afișare la sediul Primăriei și pe site: 

www.primariacrasna.ro, invitația la ședință, proiectul ordinii de zi și materialele de ședință au fost 

comunicate în termen legal prin e-mail consilierilor locali.  

După efectuarea apelului nominal, secretarul general al comunei d-na Lazar Veturia, constată că 

din totalul de 15 consilieri locali în funcție sunt prezenți 12 consilieri, fiind absenți motivați doamna 

Ozsvath Ilona (UDMR), domnul Vincze Alexandru (UDMR) și domnul Seres Arpad (UDMR). 

 În continuare secretarul general supune spre aprobare procesul verbal al ședinței anterioare, care 

se aprobă în unanimitate de voturi. 

În continuare domnul primar Kovacs Istvan, prezintă spre aprobare proiectul ordinii de zi a 

ședinței, cu completări, astfel: 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului Comunei Crasna pe anul 2023 

Prezintă: Kovacs Istvan - primar    

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea protocolului de colaborare cu Administrația Bazinală de apă 

Someș-Tisa prin Sistemul de Gospodărire a Apelor Sălaj pentru executarea lucrărilor de taiere de 

vegetatie de pe diguri, ca acţiune preventivă de apărare împotriva inundaţiilor 

Prezintă: Kovacs Istvan - primar     

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr.1 al Hotărârii consiliului local nr.4/31.01.2023 

privind aprobarea  completării listei de repartizare a locuințelor pentru tineri în regim de închiriere 

construite prin Agenţia Naţională pentru Locuinţe  

Prezintă:Kovacs Istvan - primar    

4.Proiect de hotărâre privind transmiterea unui imobil din domeniul public al Comunei Crasna şi 

administrarea Consiliului Local al Comunei Crasna, în domeniul public al Judeţului Sălaj şi 

administrarea Consiliului Judeţean Sălaj 

Prezintă:Kovacs Istvan - primar    

5. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă a Consiliului local pentru următoarele 

trei luni 

Prezintă: Kovacs Istvan - primar    

Completare la ordinea de zi: 

6.Proiect de hotărâre privind completarea listei bunurilor care alcătuiesc  domeniul public al comunei 

Crasna 

Prezintă: Kovacs Istvan - primar    

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea  amenajării unui adăpost public pentru câini fără stapân de pe 

raza comunei Crasna 

Prezintă: Kovacs Istvan - primar    

8.Diverse.  

Alte propuneri nefiind, se supune la vot proiectul ordinii de zi cu completaări și se aprobă în 

unanimitate de voturi. 

 În continuare, președintele de ședință, domnul consilier Bartha Francisc, preia conducerea 

lucrărilor ședinței. 

http://www.primariacrasna.ro/
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1.Se trece la primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 

bugetului Comunei Crasna pe anul 2023. 

Domnul primar prezintă materialul. Discuții nu sunt. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate de voturi. 

Prin votul exprimat al consilierilor se adoptă Hotărârea nr.69 din data de 28.07.2023 privind 

aprobarea rectificării bugetului Comunei Crasna pe anul 2023. 

2. Se trece la următorul punct: Proiect de hotărâre privind aprobarea protocolului de colaborare cu 

Administrația Bazinală de apă Someș-Tisa prin Sistemul de Gospodărire a Apelor Sălaj pentru executarea 

lucrărilor de taiere de vegetatie de pe diguri, ca acţiune preventivă de apărare împotriva inundaţiilor. 

Domnul primar prezintă referatul de aprobare.  

 Discuții nefiind se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate de voturi. 

Prin votul exprimat al consilierilor se adoptă Hotărârea nr.70 din data de 28.07.2023 privind 

aprobarea protocolului de colaborare cu Administrația Bazinală de apă Someș-Tisa prin Sistemul 

de Gospodărire a Apelor Sălaj pentru executarea lucrărilor de taiere de vegetatie de pe diguri, ca 

acţiune preventivă de apărare împotriva inundaţiilor. 

3.Se trece la următorul punct: Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr.1 al Hotărârii consiliului 

local nr.4/31.01.2023 privind aprobarea  completării listei de repartizare a locuințelor pentru tineri în 

regim de închiriere construite prin Agenţia Naţională pentru Locuinţe.  

Domnul primar prezintă referatul de aprobare.  

 Discuții nefiind se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate de voturi. 

Prin votul exprimat al consilierilor se adoptă Hotărârea nr.71 din data de 28.07.2023 pentru 

modificarea anexei nr.1 al Hotărârii consiliului local nr.4/31.01.2023 privind aprobarea  

completării listei de repartizare a locuințelor pentru tineri în regim de închiriere construite prin 

Agenţia Naţională pentru Locuinţe.  

4. Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind transmiterea unui imobil 

din domeniul public al Comunei Crasna şi administrarea Consiliului Local al Comunei Crasna, în 

domeniul public al Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului Judeţean Sălaj. 

Domnul primar prezintă materialul. Discuții nu sunt. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate de voturi. 

Prin votul exprimat al consilierilor se adoptă Hotărârea nr.72 din data de 28.07.2023 privind 

transmiterea unui imobil din domeniul public al Comunei Crasna şi administrarea Consiliului 

Local al Comunei Crasna, în domeniul public al Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului 

Judeţean Sălaj. 

5. Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de 

şedinţă a Consiliului local pentru următoarele trei luni. 

Domnul primar prezintă materialul. Se solicită propuneri. 

Domnul Szasz Ferenc propune pe domnul Pop Florian.  

Alte propuneri nefiind se supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru și 1 abținere (Pop Florian- 

PSD). 

Prin votul exprimat al consilierilor se adoptă Hotărârea nr.73 din data de 28.07.2023 privind 

alegerea preşedintelui de şedinţă a Consiliului local pentru următoarele trei luni. 

6. Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind completarea listei bunurilor 

care alcătuiesc  domeniul public al comunei Crasna. 

Domnul primar prezintă materialul. Discuții nu sunt. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate de voturi. 

Prin votul exprimat al consilierilor se adoptă Hotărârea nr.74 din data de 28.07.2023 privind 

completarea listei bunurilor care alcătuiesc  domeniul public al comunei Crasna. 

7. Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea  amenajării unui 

adăpost public pentru câini fără stăpân de pe raza comunei Crasna 

Domnul primar prezintă materialul. Discuții nu sunt. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate de voturi. 
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Prin votul exprimat al consilierilor se adoptă Hotărârea nr.75 din data de 28.07.2023 privind 

aprobarea  amenajării unui adăpost public pentru câini fără stăpân de pe raza comunei Crasna. 

8. Diverse:  

Domnul primar: doresc să aduc la actualitate cum stăm cu lucrările și investițiile. Stația de ambulanță în 

80% este  gata, finisat, geamurile sunt puse, urmează centralele, zugrăvitul, climatizarea, mobilierul va fi 

adus de Ambulanța. Nu mai este unul asemănător în județ, va fi util pentru tot bazinul Crasnei. 

La Grădinițiă, de azi trebuie să terminăm până la data de  1 septembrie. Am avut întâlnire cu firma Clio, 

90% sunt gata din lucrări. A rămas zugrăvitul, centralele, ei au captat apa pluvială și să facem 

branșamentul de apă, branșament la gaz avem. Mai refacem gardul. 

De la grădinița de sus s-au mutat grupele jos, acolo așteptăm acordul Secretarului general al Ministerului 

educației pentru începerea funcționării creșei și începerea angajării personalului. 

Acum este mai simplu, se poate face printr-o simplă cerere. Fiecare Inspectorat școlar va coordona 

județul. ARACIP-ul se va descentraliza la Inspectoratele școlare. 

La Centru de integritate de sănătate din Marin am fost anunțați de Minister să facem contractele cu clauză 

suspensivă. Întrebarea este, dacă se va începe și aici și dincolo unde se va face grădinița. 

Asfaltările intră în circuitul de la Electrica cu studiul de coexistență. Se vor stabili câte stâlpi trebuie 

mutați,  aproximativ 90, costă 1.700.000 lei. Nu noi licităm, Clujul va licita, poate să scadă un pic sub 

sume din deviz, dar jumătate din preț, aproximativ 8 miliarde, trebuie să suportăm noi. Nu intră str. Bic 

și str. Felsokereszt la mutare. Execuția este de 2-4 luni. 

La cealaltă investiție, extindere apă și canalizare,  am dat ordin de începere a lucrării, s-a declarat la ISC 

Sălaj, după 10 zile începe lucrarea, din 1 august, firma începe lucrarea de extindere și canalizare. 

La Stația de epurare este în curs  achiziția terenului, să încărcăm pe platforma MDLPA. 

La PUG s-a încheiat licitația, a câștigat fimra din București. 

Am avut licitația pentru primul proiect extindere și înlocuirea corpurilor de luminat public în Crasna și 

Marin, a câștigat o firmă din Târgoviște, cu cea mai mică ofertă. Trebuie să avem un diriginte de șantier 

care să fie foarte bun specialist, care să verifice tot. 

Săptămâna viitoare se pune la licitație și restul pentru iluminat public Huseni, Ratin. Vom pune corpuri 

de iluminat pe toate stâlpurile. 

Săptămâna viitoare se licitează Spitalul, Casa de cultură și 3 blocuri, pista de bicicliști. 

În august se licitează Hala Agroalimentară. 

La terenul de fotbal există o diferență de nivel. Ar trebui mutat 50-60.000 mc de pământ. Firmele solicită 

120.000 euro. Suma asta nu se încadrează în cheltuieli.  Vom vedea ce soluție găsim. 

La Marin s-a terminat investiția realizării sporului de putere. Vom face protocolul de predare la Compania 

de apă și poate să dea drumul la punerea în funcțiune. 

Sîrca Constantin: s-a semnat contractul pentru drumul Marinului? 

Primar: este drum județean, președintele a fost la București, nu știu. 

Alte discuții nefiind lucrările ședinței se declară închise. 

 

 

Președinte de ședință,     Secretarul general al comunei, 

      Bartha Francisc                                 Lazar Veturia 

 


